
Zápis ze schůzky Žákovského parlamentu 

datum konání: 7. 10. 2021 

program schůzky: 

- přivítání a seznámení s chodem parlamentu 
- volba předsedy parlamentu, jeho zástupce a zapisovatele 
- připomínky a pochvaly k chodu školy 
- připomenutí nejbližších akcí školy 
- další 
přítomni:  

Eliška Ipserová  
přítomna 

Mikuláš Mašek  
přítomen 

Anežka Jánská  
přítomna 

Václav Rešl  
přítomen 

Tereza Křižková přítomna 
 

Martin Hřeben  
přítomen 

Ema Doležalová  
přítomna 

Ema Fišerová  
přítomna 

Věra Hendrychová  
přítomna 

Vladimír Valach  
přítomen 

Eliška Červená  
přítomna 

Tereza Lepšíková  
přítomna 

Jana Beranová  
přítomna 

Jakub Kubeš  

přítomen 

 
 
Závěr: 
 Jelikož v minulém školním roce se parlament téměř nesešel, na začátku schůzky byla připomenuta 
jeho funkce a důležitost zastoupení žáků v něm. Poté došlo k hlasování, ve kterém všemi hlasy byla 
Tereza Lepšíková zvolena předsedkyní parlamentu, Jana Beranová byla zvolena zástupcem 
předsedkyně a Ema Doležalová byla zvolena zapisovatelkou. K připomínkám a pochvalám školy se 
žáci vyjádřili hlavně k akcím T – Mobile běhu a běhu kolem Barvíře, které se jim líbily. 9. třída 
představila projekt s 1. třídou, do kterého se velmi rádi zapojili. Připomínky žáci měli převážně 
k výuce, která je pro většinu těžká, neboť jim dělá potíže najet na pravidelnou výuku s docházkou a 
testy.  Na závěr jsme si připomněli nejbližší akce školy. Další zasedání se uskuteční na konci měsíce 
října. 


